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Zápis z 19. jednání Monitorovacího výboru Programu 

rozvoje venkova 2014–2020 

 

Datum a čas konání: 14. listopadu 2023, 14:00 – 16:10 

Místo konání: Wellness Hotel Step, Malletova 1141/4, Praha 9 190 00 

Jednání řídil: Ing. Pavel Sekáč, Ph.D., předseda MV PRV 

Zapsala: Mgr. Marta Kristenová, Ing. Marek Matějčík 

 

PROGRAM JEDNÁNÍ MONITOROVACÍHO VÝBORU PRV  

 

1) Úvodní slovo 

2)  Stav implementace Programu rozvoje venkova 2014–2020, včetně vyhodnocení SRP 2023  

a projednání návrhu SRP na rok 2024 

3) Úpravy programového dokumentu PRV 2014–2020 

4) Informace o proběhlých auditech Programu rozvoje venkova 

5) Evaluační plán Programu rozvoje venkova 2014–2020  

6) Naplňování komunikační strategie a informace o realizaci v roce 2023 a o plánu komunikace 

pro rok 2024 

7) Další, závěr 

 

Při počtu přítomných 24 hlasujících členů a náhradníků, případně zastupujících na základě plné moci, 

Monitorovacího výboru PRV 2014–2020 (dále jen „MV“) byl výbor usnášeníschopný.  

 

 

 

 

 

 

Přílohy:  

1) Prezenční listina  
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BOD 1) ÚVODNÍ SLOVO  

 
Pavel Sekáč (předseda MV)  

Přivítal členy Monitorovacího výboru PRV a zástupce Evropské komise (dále jen „EK“) a zahájil 

19. jednání Monitorovacího výboru PRV 2014–2020 (MV PRV). Na tomto jednání je přítomno 24 členů 

MV PRV 2014–2020 z celkových 41 členů a MV PRV 2014–2020 je tímto usnášeníschopný. Představil 

členům MV PRV program jednání a vyzval je k předložení návrhů na doplnění programu jednání. Nikdo 

z přítomných členů MV PRV neměl žádné připomínky k návrhu programu jednání. Následně byl 

program jednání jednomyslně schválen.  

 

Dále uvedl, že ač Program rozvoje venkova 2014–2020 (dále jen „PRV“) je již ve finální etapě, ještě 

nelze polevit, protože ještě nejsou všechny peníze na účtech konečných žadatelů, administrace stále 

ještě běží a program je třeba řádně ukončit.  

 

Pavel Povolný (EK – DG AGRI) 

Zhodnotil dosavadní čerpání PRV s tím, že Česká republika je s 92 % čerpání na druhém místě v rámci 

EU za programové období 2014–2020. Následně pochválil činnost Řídicího orgánu. Zároveň upozornil 

na opatření M01 Předávání znalostí a informační akce, kde přes opakovanou snahu a provedená 

opatření ke zjednodušení získání podpory zůstává nevyčerpaných cca 150 mil. Kč a zájem ze strany 

žadatelů je minimální i přes diskusi o demonstračních farmách a možnosti dalšího využití. Požádal 

přítomné členy MV, aby v rámci diskuse vyjádřili svůj názor na to co je příčinou tohoto stavu a navrhli 

možná zlepšení. V České republice je toto opatření čerpáno na úrovni cca 12 %, v rámci EU to je kolem 

62 % prostředků opatření. Podotkl, že se nepodařilo zavést ani opatření M02 Poradenské, řídící  

a pomocné služby pro zemědělství. Dále konstatoval, že stav čerpání není ideální ani v opatření M16 

obnovitelné zdroje energie, a to ani díky peletárnám, kterých je realizováno 27 z plánovaných 40, 

přestože byla velká poptávka po peletách vzhledem k energetické krizi. 
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BOD 2) STAV IMPLEMENTACE PROGRAMU ROZVOJE VENKOVA 2014 –2020, VČETNĚ 

VYHODNOCENÍ SRP 2023 A PROJEDNÁNÍ NÁVRHU NA ROK 2024 

 

Josef Tabery (MZe – ředitel odboru Řídicí orgán rozvoje venkova, dále jen „ŘO RV“) 

Podotkl, že aktuálně neprobíhá mnoho výzev, ty poslední se týkají již zmíněného vzdělávání. Dále 

předeslal, že v prezentaci představí celkový stav čerpání a plnění parametrů výkonnostního rámce.   

Jediný příjem žádostí, který proběhl souběžně s prvním kolem příjmu Strategického plánu SZP 

na období 2023–2027 (dále jen „SP SZP“), se týkal opatření M01. V operaci 1.1.1 Vzdělávací akce bylo 

žádostí opět méně, než bylo očekáváno – 42 celkem za 17 mil. Kč ze 40 mil. Kč vyhlášené alokace, 

v 1.2.1 Informační akce – 18 celkem za 6,3 mil. Kč z celkové alokace 100 mil. Kč a to přesto, že byly 

upraveny podmínky. Na popud minulého MV byly zařazeny možnosti čerpání investičních výdajů 

u některých strojů pro precizní zemědělství v případě demonstračních činností. Je dále k řešení,  

co bude v opatření změněno. Okomentoval slide z prezentace se stavem čerpání evropských fondů,  

na kterém je ČR na 4. místě, ale figuruje v něm ještě Velká Británie a jsme na tom obdobně jako Finsko. 

Podotkl, že je dobré čerpat, ale je ještě třeba čerpat správně, na správné priority. Představil graf 

s čerpáním v jednotlivých opatřeních a upozornil, že u některých byly prostředky navýšeny o EURI 

fondy, dodatečné prostředky z evropského fondu, a národní top-up prostředky.  

 

David Kuna (MZe – ředitel odboru environmentálních podpor rozvoje venkova) 

Představil v prezentaci stav čerpání v lesnických opatřeních. U operace 8.3.1 Zavádění preventivních 

opatření je proplaceno 96 % alokace. Další kolo příjmu pro tento typ podpory proběhne již v jarním 

kole příjmu žádostí v rámci SP SZP. U operace 8.4.1 je zatím mnoho žádostí v administraci z důvodu 

navýšení alokace z top-up zdrojů a zároveň proběhlo podzimní kolo příjmu žádostí. V rámci SP SZP 

proběhne pro tento typ opatření příjem žádostí již na podzim tohoto roku. Obdobný stav je i u operace 

8.5.1. U operace 8.4.2 a 8.5.2 je vyčerpáno 100 % prostředků. U operace 8.5.3 došlo k přečerpání, 

počítá se s drobnou úpravou alokace v rámci modifikace. U operace 8.6.1 a 8.6.2 proběhlo také 

podzimní kolo příjmu žádostí. 

U plošných typů dotací 8.1.1 je vyplaceno zhruba 87 % procent prostředků, jsou zde ale i závazky, které 

dobíhají z předcházejících programových období. Opatření M10 Agroenvironmentálně-klimatická 

opatření je vyplaceno z 97 %, i zde dobíhají staré závazky. Příjem pro staré i nové závazky byl 

k 15. květnu letošního roku, vyplácení starých závazků bude probíhat minimálně po dobu dalších dvou 
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let. Opatření M11 Ekologické zemědělství je vyplaceno z 99 %, alokace je rozdělena na standardní 

alokaci PRV a dodatečně přidané EURI fondy. Opatření M12 Platby v rámci sítě Natura 2000  

na zemědělské půdě je vyplaceno téměř ze 100 %. V opatření M13 Platby pro oblasti s přírodními  

či jinými zvláštními omezeními je požadavek vyšší než alokace, bude opět dorovnáno v rámci 

modifikace. U opatření M14 Dobré životní podmínky zvířat byla alokace navýšena z TOP-UP. Opatření 

M15 Lesnicko-environmentální a klimatické služby a ochrana lesů bylo taktéž vyčerpáno a bylo 

spuštěno přijímání nových závazků k 15. květnu.  

 

Josef Tabery (MZe –ŘO RV) 

Opatření M16 Spolupráce. V operaci 16.1.1 si brokeři vyzkoušeli, jak operace funguje a aktuálně si 

žádají v poměrně vysokém počtu v rámci SP SZP. Ostatní operace z tohoto opatření jsou již také 

ukončeny. Stále probíhá opatření M19 Podpora místního rozvoje na základě iniciativy LEADER 

(komunitně vedený místní rozvoj), kde mohou být výzvy vyhlašovány MAS až do konce tohoto roku  

a do konce dubna 2024 projekty registrovány na SZIF. Nepříliš úspěšná je operace 19.3.1 Příprava  

a provádění činností spolupráce místní akční skupiny. Zde se připravuje pro nové programové období 

nový koncept, který nebude tolik limitující z hlediska veřejné podpory a umožní větší rozsah projektu, 

na který jsou MAS zvyklé z předchozího období. Je možné, že se počet projektů ještě navýší, vzhledem 

k tomu, že zatím ne všechny MAS převedly z této operace příslušnou alokaci na projekty konečných 

žadatelů. 

Plnění výkonnostního rámce PRV je v normě, s výjimkou priority 5. V součtu indikátorů zalesňování 

zemědělské půdy a počet projektů u obnovitelných zdrojů bude hodnota pod nebo na hranici 

rizikovosti pro plnění výkonnostního rámce. Podmínky u peletáren byly výrazně konzultovány 

s příslušnou praxí a i přes veškeré úpravy se nepřihlásilo dostatek žadatelů. 

V dubnu 2024 proběhne 17. kolo příjmu žádostí na Vzdělávací (1.1.1) a Informační akce (1.2.1). 

Předpokládá se úprava pravidel s cílem zvýšit atraktivnost opatření. Aktuálně je řešena možnost 

převodu zbývajících finančních prostředků. Ty by ale měly, po konzultaci s EK, zůstat v oblasti přenosu 

znalostí, kde se již další výzvy nebudou vyhlašovat. 

 

Závěr: Monitorovací výbor Programu rozvoje venkova 2014 –2020 projednal a bere na 

vědomí  stav implementace Programu rozvoje venkova 2014 –2020, včetně vyhodnocení 

SRP 2023 a projednání návrhu SRP na rok 2024. 
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3) ÚPRAVY PROGRAMOVÉHO DOKUMENTU PRV 2014–2020 

 
Josef Tabery (MZe – ŘO RV) 

Stručně představil 11. modifikaci programového dokumentu, která byla schválena v červenci tohoto 

roku. Hlavním předmětem modifikace byly finanční úpravy v souvislosti s dočerpáváním programu. 

Navazující 12. modifikace, chystaná na začátek roku 2024, má stránku finanční a věcnou. Finanční 

oblast bude řešena dle výsledku čerpání v M01 a bude řešit případný přesun nevyčerpaných 

prostředků, naopak v technické pomoci bude navržena změna rozpočtu v souvislosti s jejím aktuálním 

přečerpáním. Další zůstatky budou analyzovány a řešeny per-rollam podle aktuální situace. Věcná část 

se týká povzbuzení v oblasti předávání znalostí a informačních akcí, kde se pokusíme navrhnout 100% 

míru dotace pro vysoké školy. U LEADERu dochází k doplnění cílové hodnoty indikátoru souvisejícího 

s načítáním výsledků za infrastrukturální výdaje (článek 20). Dokument bude předložen k projednání 

per rollam s předpokladem předložení Evropské komisi v prvním čtvrtletí příštího roku. 

 

Závěr: Monitorovací výbor Programu rozvoje venkova 2014 –2020 projednal a bere na 

vědomí  informaci o úpravách programového dokumentu PRV  2014–2020. 

 
 

4) INFORMACE O PROBĚHLÝCH AUDITECH PROGRAMU ROZVOJE VENKOVA 

 
Josef Tabery (MZe –ŘO RV) 

Shrnul audity EK a Nejvyššího kontrolního úřadu (dále jen „NKÚ“).  

Audit na přímé platby týkající se podpor na plochu: zde byla odeslána žaloba k soudnímu dvoru 

a proběhly k tomuto tématu konzultace. Výsledek zatím není. U dalšího auditu na přímé platby 

týkajícího se rozhodnutí o schválení účetní závěrky za rozpočtový rok 2020, kde byla vyloučená 

z financování částka ve výši 4,5 mil. EUR, byla podána žaloba. Nejnovější audit se týká účetní závěrky 

SZIF za rozpočtový rok 2022, který proběhl na podzim a dnes (14. 11. 2023) k němu probíhá bilaterální 

jednání. Další audit proběhl mezi 17. a 19. říjnem a byl zaměřen na systémy a vynakládání výdajů SZP. 

Zatím nebyly sděleny žádné závěry.  

Další, nejhlubší audit proběhl ze strany NKÚ, který se zaměřil kompletně na implementaci Programu 

rozvoje venkova. Audit probíhal od března do října 2023. MZe již byl předán kontrolní protokol, 

obsahuje určité dílčí nálezy nebo námitky, nicméně je bez zásadních nálezů nebo bez finančních oprav. 
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Dílčí záležitosti budou dále konzultovány, ale celkově audit potvrdil funkčnost implementace PRV 

v souladu s legislativou a zásadami správného vynakládání peněz. 

 

Závěr: Monitorovací výbor Programu rozvoje venkova 2014 –2020 projednal a bere na 

vědomí  informace o proběhlých auditech Programu rozvoje venkova .  

 
 

BOD 5) EVALUAČNÍ PLÁN PROGRAMU ROZVOJE VENKOVA 2014 –2020 

 

Josef Tabery (MZe – ŘO RV) 

Uvedl, že hodnocení PRV pro MZe provádí externí hodnotitel, který zde bude prezentovat průběžnou 

podzimní hodnotící zprávu za rok 2023. Tato průběžná podzimní hodnotící zpráva je zpracována  

na datech k červnu 2023. Aktuálně je konzultována a připomínkována ze strany MZe. Finální verze této 

zprávy bude nakonec zveřejněna. Dále představil tematické úkoly ÚZEI, které souvisí s hodnocením 

PRV a přípravou příslušných metodik. V roce 2023 se jednalo o úkoly na zjištění hodnoty 

monitorovacích indikátorů Hrubá přidaná hodnota podniku, Výkony pro účely monitoringu  

a hodnocení Programu rozvoje venkova za rok 2023 a rozvoj systému pro hodnocení vlivu PRV  

na období 2014–2020 (včetně přechodného) a Strategického plánu pro období 2023–2027. Tyto úkoly 

budou pokračovat i v roce 2024. 

 

Renata Aulová, Lukáš Maláč, Ondřej Miffek (Naviga 4, Naviga Advisory&Evaluation) 

Společně odprezentovali průběžné podzimní hodnocení PRV. Metodika hodnocení vychází 

z jednotných vodítek vydaných Evropskou komisí. Všechny uvedené závěry a čísla jsou zpracovány 

k datu 30. června 2023. Proto je možné, že některé zde prezentované závěry a čísla se mohou trochu 

lišit od aktuální situace. Dlouhodobé hodnocení jednotlivých opatření a celého programu jako celku  

je dlouhodobě velmi pozitivní. Toto hodnocení vychází z celkové úrovně čerpání finančních prostředků 

(tj, finanční implementace) a i z věcné implementace. V rámci celkového hodnocení opatření lze skoro 

všechna opatření hodnotit mírou rizika nula. Jedinou výjimkou je opatření M01 Předávání znalostí  

a informační akce. U tohoto opatření došlo oproti předchozím hodnotícím zprávám ke zlepšení. 

Aktuálně je toto opatření hodnoceno jako s vysokým rizikem. Zde došlo i vlivem modifikace PRV k vyšší 

naplnitelnosti nebo úplné naplnitelnosti některých sledovaných indikátorů. V rámci dalšího vystoupení 

zástupci hodnotitele komentovali naplňování cílů jednotlivých operací, opatření a tematických oblastí. 
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Cílové hodnoty většiny indikátorů jsou naplněny nebo překročeny. Celkové detailní hodnocení 

jednotlivých opatření a dalšího doporučení ve vztahu k těmto opatřením ze strany externího 

hodnotitele viz prezentace. 

Dále uvedli, že kromě samotného hodnocení PRV, externí hodnotitel pro MZe také zpracovává evaluaci 

informační a propagační strategie PRV a činnosti Celostátní sítě pro venkov (dále jen „CSV“). Tato 

evaluace aktuálně probíhá, aktuálně je zpracováván návrh závěrečné zprávy a měla by být dokončena 

do prosince 2023. Hlavním cílem této evaluace je vyhodnocení hlavních přínosů informační 

a propagační strategie PRV. V rámci evaluace je také posuzována efektivnost jednotlivých 

komunikačních nástrojů a fungování CSV jako takové. V rámci evaluace bylo provedeno rozsáhlé 

dotazníkové šetření se zhruba vzorkem 4000 respondentů, kdy návratnost dotazníků byla celkem 409. 

Kromě tohoto dotazníkového šetření také proběhly dvě focusové pracovní skupiny.   

 

Pavel Povolný (DG-AGRI) 

Vznesl dotaz k opatření M01 Předávání znalostí a informační akce, kde externí hodnotitel navrhuje 

přesun nevyčerpaných finančních prostředků z tohoto opatření někam jinam. EK by zajímalo, kam  

by hodnotitel tyto nevyčerpané finanční prostředky převedl, i s ohledem na původní účel těchto 

finančních prostředků, což je vzdělávání a poradenství. Další dotaz se týká prioritní oblasti 5C) 

Usnadnění dodávek a využívání energie z obnovitelných zdrojů, vedlejších produktů, odpadu, reziduí 

a jiných nepotravinářských surovin pro účely biologického hospodářství v rámci peletáren,  

kdy hodnotitel uvedl, že v této oblasti nejsou žádné nové projekty. Dotázal se, čím je tento nezájem  

o nové projekty v této oblasti dle hodnotitele způsoben. EK vidí trend, kdy dochází ke zvyšování ceny 

energií, avšak ani s finanční podporou není zájem o podporu peletáren, kterých je v rámci ČR pouze 

kolem 40.  

 

Ondřej Miffek (Naviga 4, Naviga Advisory&Evaluation) 

K otázce k opatření M01 Předávání znalostí a informační akce uvedl, že tato otázka již byla diskutována 

i minulý rok v rámci každoročního jednání s EK (ARM). Pokud by mělo dojít k nějakému přesunu 

finančních prostředků, tak by se měly nejprve vyhodnotit dva hlavní faktory. A to zaprvé, aby byly 

k dispozici nějaké projekty, které by se dokázaly zrealizovat v čase, kterého již není mnoho. A druhým 

faktorem je, aby těch projektů v dané oblasti bylo dostatek. Uvedl, že jako hodnotitel by si uměl 

představit přesun finančních prostředku do opatření M04 Investice do hmotného majetku,  
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M08 – Investice do rozvoje lesních oblastí a zlepšování životaschopnosti lesů. Případně je možné zvážit 

přesuny finančních prostředků i do opatření M16 Spolupráce, kde je velká absorpční kapacita 

a realizace projektů by se dala stihnout. Tento případně možný přesun finančních prostředků ale zatím 

nebyl s MZe konzultován. Je to pouze názor hodnotitele, který vychází ze znalosti jednotlivých 

opatření.  

 

Renata Aulová (Naviga 4, Naviga Advisory&Evaluation) 

K dotazu k peletárnám uvedla, že hodnotitel již v minulém roce (2022) provedl rozhovory s příjemci 

této podpory na peletárny. Tito příjemci byli dotazováni, zda by při rozhodování zpětně opět žádali 

o podporu, případně co by se podle nich mělo změnit. Došlo ke zjištění, že v rámci nastavení podmínek 

této podpory bylo ze strany příjemců vše nastaveno v pořádku. Problém ovšem byl v samotném 

technologickém procesu výroby pelet. A často byl také zmiňován problém s nedostatkem vstupních 

surovin pro jejich výrobu. Výsledky těchto rozhovorů byly předány MZe. Hodnotitel doporučil MZe,  

aby se více zaměřil na sdílení dobré praxe v rámci této problematiky, a to vzhledem k těm problémům 

v rámci samotného výrobního procesu.  

Závěr: Monitorovací výbor PRV projednal a bere na vědomí informaci o průběžném 

hodnocení PRV 2014-2020 a plán hodnocení na rok 2024 . 

 

BOD 6) NAPLŇOVÁNÍ KOM. STRATEGIE A INFORMACE O REALIZACI V ROCE 2023 A O 

PLÁNU KOMUNIKACE PRO ROK 2024  

 

Zuzana Dvořáková (MZe – vedoucí oddělení Celostátní sítě pro venkov a technické pomoci) 

Představila aktivity, které byly realizovány v roce 2023 v oblasti naplňování komunikační strategie PRV 

a výhled na aktivity v komunikaci a v čerpání technické pomoci PRV pro rok 2024. Z plánovaného 

rozpočtu pro tuto oblast pro rok 2023 bylo vyčerpáno celkem 89 %. Některé akce ještě dobíhají  

a do konce roku bude ten plánovaný rozpočet téměř vyčerpán. V rámci komunikačních aktivit  

a informování o PRV šlo především o různé informační akce spojené s příjmem žádostí o dotaci. Byly 

realizovány semináře, zveřejněna výroční zpráva PRV, byly vydány metodiky, pravidla pro žadatele atd. 

Podrobně o všech aktivitám viz prezentace. 

V rámci CSV je škála realizovaných aktivit širší. Byla zrealizována konference Venkov 2023, program 

PRV byl prezentován na LEADERFESTu 2023, dále také proběhla konference k pozemkovým úpravám, 
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mezinárodní workshop ke sdílení dobré praxe napříč členskými státy Evropské unie, atd. V rámci 

prezentace jsou uvedeny aktivity regionálních pracovišť CSV realizované do poloviny října 2023. Bylo 

zrealizováno celkem 182 akcí za celkem 6 mil Kč, kterých se zúčastnilo víc než 10 tis. účastníků. Další 

zrealizované aktivity CSV a podrobnosti viz prezentace.  

V rámci plánu aktivit pro rok 2024 uvedla, že tyto plánované aktivity se tematicky budou více 

zaměřovat směrem k SP SZP. Postupně se bude i ukončovat financování CSV z technické pomoci PRV. 

Zkušenosti získané v rámci PRV se dále budou předávat i do nového SP SZP, a budou se prezentovat 

jako ukázky dobré praxe. Stěžejním komunikačním nástrojem jsou stránky Ministerstva zemědělství  

https://www.eagri.cz/ a webové stránky Státního zemědělského intervenčního fondu (dále jen „SZIF“). 

Dále pak facebookový profil CSV. Zde jsou publikovány všechny propagační materiály a publikace, 

pozvánky na akce, zprávy z akcí atd.  

V rámci plánu technické pomoci PRV pro rok 2024 zmínila, že již není v plánu registrovat nové projekty. 

Zde již pouze budou dobíhat rozjeté aktivity a víceleté závazky. Pro příští rok se zde v rámci MZe počítá 

s rozpočtem cca 600 tis. Kč. Největší položkou bude zakázka na průběžné hodnocení PRV. SZIF jako 

druhý příjemce dotace bude z Technické pomoci financovat zejména náklady na zajištění aktivit 

spojených s administrativními kontrolami PRV. Největší závazky pak tvoří zakázky na systém MACH. 

V rámci plánu aktivit CSV pro rok 2024 uvedla, že zde bude pouze dofakturovávat jedna aktivita.  

A tou je zajištění účasti národní delegace na celoevropské konferenci k LEADERu, která se bude konat 

v polovině prosince 2023 v Bruselu. Kolegové ze SZIF budou v příštím roce financovat jednu tematickou 

pracovní skupinu k uplatnění lokálních potravin ve veřejném stravování. Jinak ale všechny nové aktivity 

již budou financovány ze SP SZP. 

Závěr: Monitorovací výbor PRV projednal a bere na vědomí informaci o naplňování 

komunikační strategie v  roce 2023 a o plánu komunikace v roce 2024 . 

 

BOD 7)DALŠÍ, ZÁVĚR  

 

Pavel Sekáč (předseda MV)  

Poděkoval zástupcům EK za spolupráci a zprostředkování komunikace směrem k EK a DG AGRI. 

Následně poděkoval všem zúčastněným za účast na MV a vzhledem k ukončování programu přislíbil 

snahu o zefektivnění jednání, např. využitím systému per rollam, což umožní intenzivnější zaměření  

na jednání MV SP SZP.  

https://www.eagri.cz/
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Pavel Povolný (DG-AGRI) 

Poděkoval za pozvání na jednání a za další spolupráci. 

 

 

 

 

 

 

 
ZÁVĚRY 

Monitorovací výbor Programu rozvoje venkova 2014 –2020 projednal a bere na vědomí:  

2) Stav implementace Programu rozvoje venkova 2014–2020, včetně vyhodnocení SRP 
2023 a projednání návrhu SRP na rok 2024 

3) Informaci o úpravách programového dokumentu PRV  2014–2020 

4) Informace o proběhlých auditech Programu rozvoje venkova   

5) Evaluační plán Programu rozvoje venkova 2014 –2020  

6) Naplňování komunikační strategie a informace o realizaci v roce 202 3 a o plánu 
komunikace pro rok 2024 

 

 

 

 

V Praze dne 11. 12. 2023       

 

                       Ing. Pavel Sekáč, Ph.D., v.r. 
                    předseda MV PRV 2014–2020 
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Prezenční listina – 19. zasedání Monitorovacího výboru PRV 

 
Datum a čas: 14. 11. 2023 od 14:00 hod.  
Místo konání: Wellness Hotel Step, Malletova 1141/4, Praha 9, 190 00 
 

Pořadí Jméno Organizace Členové, náhradníci, pověřené 
osoby s hlasovacím právem, 
hosté 

1 Adamcová Kateřina, Ing. SZIF host – náhradnice člena 

2 
Aulová Renata, Ing. Ph.D. 

Naviga 4, Naviga 
Advisory&Evaluation 

host 

3 Bělinová Kateřina, Ing. MZe host 

4 Brož David, Ing. SMA ČR člen 

5 Bučilová Radka, Ing. MPO členka 

6 Cenker Petr, Ing. MZe pověřen hlasovacím právem 

7 Dušek Petr, Ing. Et Ing. MZe host 

8 Dvořák Petr, Mgr. MZe pověřen hlasovacím právem 

9 Dvořáková Zuzana, Ing. MZe host 

10 Falta Daniel, Ing., doc., Ph.D. ČKR pověřen hlasovacím právem 

11 Florian Jan NS MAS člen 

12 Gebhart Michal, Mgr., MBA SPÚ člen 

13 Hertel Roman, Ing. MZe host 

14 Hlaváček Václav, Ing., CSc. AK ČR člen 

15 Illínová Sandra, Ing. MMR členka 

16 Jílek Petr, Ing. MZe člen 

17 Jirovský Miloš, Ing. SZIF člen 

18 Kalafut Jan, Ing. SVOL člen 

19 Kavala Eduard, Mgr. SPOV ČR člen 

20 Koberna Miroslav, Ing., CSc. PK ČR člen 

21 Košťálová Pavla, PhDr., PhD. ÚV ČR stálý host  

22 Kozáková Markéta, Mgr. MZe host 

23 Kredbová Lucie, Ing. MZe host 

24 Krejzar Tomáš, Ing., Ph.D. MZe člen 

25 Kristenová Marta, Mgr. MZe host 

26 Kubů Alena, Ing. MZe host 
27 Kučerová Renáta, Ing. MPSV členka 
28 Kuna David, Ing. MZe host 
29 

Maláč Lukáš, Mgr. 
Naviga 4, Naviga 
Advisory&Evaluation 

host 

30 Martinec Radovan, Ing. MZe host 
31 Marušáková Ľudmila, Ing., 

Ph.D. 
ÚZEI host 

32 Matějčík Marek, Ing. MZe host 
33 Menclová Karolína, Ing. ČMSZP host 
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34 
Miffek Ondřej, Ing., Ph.D. 

Naviga 4, Naviga 
Advisory&Evaluation 

host 

35 Mrnuštík Konečná Marta, Ing. ÚZEI host 
36 Nováková Petra, Ing. MF ČR členka 
37 Petr Jiří, Ing. ASP ČR host – náhradník člena 

38 
Pisk Lubomír 

Svaz chovatelů českého 
strakatého skotu, z.s. 

člen 

39 Pokorná Kateřina, Ing. MZe host 
40 Polišenská Anna, Ing. MZe host 

41 Povolný Pavel EK – DG AGRI stálý host  
42 Sekáč Pavel, Ing., Ph.D. MZe člen 
43 Schönherrová Eva ČBK členka 
44 Šlechtová Eva MZe host 
45 Štefl Jan, Ing. ASZ ČR člen 
46 Štěpánek Zdeněk, Ing. AK ČR host – náhradník člena 
47 Tabery Josef, Ing. MZe host 
48 Ulrich Jan ZS ČR náhradník člena 
49 Urbánková Kateřina, Bc. PRO-BIO náhradnice člena 
50 Valenčíková Marina EK – DG AGRI stálý host  
51 Vopava Vítězslav, Ing. SZIF člen 
52 Winter František, Ing. ČMSZP náhradník člena 

 


